

of interest such said area shares with the Constituency of Prince George—Bulkley Valley.

7. The Commission included within the boundaries of the Constituency of New Westminster—Burnaby that area of Burnaby District Municipality bordered in the North by Trans Canada Highway, in the South by Imperial Street, in the West by Griffiths Avenue, and in the East by Imperial Street, thus ignoring the geographic factors which tie such said area to the Constituency of Burnaby and the community of interest such said area shares with the Constituency of Burnaby.

8. The Commission did not give adequate consideration to all of the representations made to the Commission during the public sittings that were held in the month of March, 1983.

9. And such other objections that the undersigned Members may consider applicable in order to carry out the spirit and terms and conditions of the Act in question.

Signatures of Members:

Chuck Cook (North Vancouver—Burnaby)

Fred King (Okanagan—Similkameen)

Benno Friesen (Surrey—White Rock—North Delta)

Alex Patterson (Fraser Valley East)

Lorne Greenaway (Cariboo—Chilcotin)

Donald Munro (Esquimalt—Saanich)

Pat Carney (Vancouver Centre)

Frank Oberle (Prince George—Peace River)

Tom Siddon (Richmond—South Delta)

Robert Wenman (Fraser Valley West)

That, pursuant to Section 20 of the Electoral Boundaries Readjustment Act (Chapter E-2, R.S.C., 1970), consideration be given by this House to the matter of an objection to the provisions of the Report of the Electoral Boundaries Commission for the Province of Ontario, laid before this House by the Speaker on Thursday, June 2, 1983, on the grounds set forth hereinafter:

1. The Commission failed to give adequate attention and consideration to geographical, political and demographic factors when planning the redistribution of electoral boundaries within the Province, factors which are specifically provided for by subsections 13(c)(i) and 13(c)(ii) of the Electoral Boundaries Readjustment Act to be included in the terms of reference of the Commission.

2. In establishing the boundaries of the proposed constituency of Barrie-Simcoe the Commission made the welcome addition of the municipalities of Tosorontio and Alliston to the existing constituency of Simcoe South but removed the municipalities of West Gwillimbury and Tecumseth thus ignoring the community of interest that the sitting Member of Parliament, Mr. Ron Stewart, has worked to establish between those municipalities and the rest of the existing constituency of Simcoe South.

3. The Commission did not give adequate consideration to all of the representations made to the Commission during the public sittings that were held in the month of February, 1983.

le secteur en question partage avec la circonscription de Prince George—Bulkley Valley.

7. La Commission a inclus dans la circonscription de New Westminster—Burnaby le secteur de la municipalité régionale de Burnaby délimité au nord par la Route transcanadienne, au sud par la rue Imperial, à l'ouest par l'avenue Griffiths et à l'est par la rue Imperial, ne tenant ainsi pas compte des facteurs géographiques qui lient le secteur en question à la circonscription de Burnaby ni des intérêts communs que le secteur en question partage avec la circonscription de Burnaby.

8. La Commission n'a pas accordé suffisamment d'attention à toutes les instances qui lui ont été soumises lors des audiences publiques de mars 1983.

9. Et tout autre motif que les députés soussignés jugent valable pour assurer le respect de l'esprit et des dispositions de la Loi en question.

Signature des députés

Chuck Cook (North Vancouver—Burnaby)

Fred King (Okanagan—Similkameen)

Benno Friesen (Surrey—White Rock—Delta-Nord)

Alex Patterson (Fraser Valley-Est)

Lorne Greenaway (Cariboo—Chilcotin)

Donald Munro (Esquimalt—Saanich)

Pat Carney (Vancouver-Centre)

Frank Oberle (Prince George—Peace River)

Tom Siddon (Richmond—Delta-Sud)

Robert Wenman (Fraser Valley-Ouest)

Que, conformément à l'article 20 de la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales (chapitre E-2, R.S.C., 1970), cette Chambre étudie le sujet sur lequel est fondée une opposition aux recommandations du Rapport de la Commission de délimitation des circonscriptions électorales agissant pour la province de l'Ontario déposé par le Président devant cette Chambre, le jeudi 2 juin 1983, pour les motifs ci-après énoncés:

1. La Commission n'a pas accordé suffisamment d'attention et de considération aux facteurs géographiques, politiques et démographiques lorsqu'elle a planifié le redécoupage des circonscriptions électorales de la province, facteurs qui, en conformité des alinéas 13c)(i) et 13c)(ii) de la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales, devaient être inclus dans le mandat de la Commission.

2. En établissant les limites de la circonscription proposée de Barrie-Simcoe, la Commission a agi de façon heureuse en ajoutant les municipalités de Tosorontio et d'Alliston à la circonscription actuelle de Simcoe-Sud, mais elle a retranché les municipalités de West Gwillimbury et de Tecumseth, ne tenant ainsi pas compte de la communauté d'intérêts que l'actuel député, M. Ron Stewart, a essayé d'établir entre ces municipalités et le reste de la circonscription actuelle de Simcoe-Sud.

3. La Commission n'a pas accordé suffisamment d'attention à toutes les instances qui lui ont été soumises lors des audiences publiques de février 1983.